

[Text]

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

Thursday, June 13, 1991

• 1532

The Clerk of the Committee: Honourable members, I see quorum. In conformity with Standing Order 106.(2), the first item of business is the election of a chairman. I am ready to receive motions to that effect.

Mr. Kilger (Stormont—Dundas): I would like to nominate Dr. John Cole, who has previously so well served our committee.

Mr. Laporte (Moose Jaw—Lake Centre): I second that motion.

Motion agreed to

The Clerk: I declare Dr. Cole duly elected chairman of the committee and invite him to take the chair.

The Chairman: Thank you to the clerk, and thanks, Bob, for nominating me. I appreciate those wondrous and lengthy words of praise and adulation.

We come to the election of a vice-chairman. I would open nominations for the position of vice-chair.

Mr. Laporte: I would be pleased to nominate Mr. Kilger as vice-chair.

Motion agreed to

The Chairman: There is some other business we have to do. I would ask that someone move that the chair be authorized to hold meetings in order to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, provided that at least two members are present.

An hon. member: So moved.

Motion agreed to

The Chairman: We need a motion that the committee print 550 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*, as established by the Board of Internal Economy.

Mr. Laporte: I so move.

Motion agreed to

• 1535

The Chairman: Next is that the committee retain the services of one research officer from the Library of Parliament to assist the committee in its work, at the discretion of the chair.

Some hon. members: Agreed.

The Chairman: Mr. Guy Beaumier will be the research officer from the library.

That is the formal organization agenda. Do you have anything you wanted to bring up at this particular meeting, Bob?

[Translation]

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

Le jeudi 13 juin 1991

Le greffier du Comité: Honorables députés, il y a quorum. En conformité avec l'article 106.(2) du Règlement, le premier article de l'ordre du jour est l'élection du président. Je suis prêt à recevoir les motions à cet effet.

M. Kilger (Stormont—Dundas): Je propose la nomination de M. John Cole, qui a déjà si bien servi le comité.

M. Laporte (Moose Jaw—Lake Centre): J'appuie la motion.

La motion est adoptée

Le greffier: Je déclare la motion adoptée et M. Cole dûment élu président du comité. Je l'invite à occuper le fauteuil du président.

Le président: Merci au greffier, et merci à vous, Bob, d'avoir proposé mon nom. Je vous suis reconnaissant d'avoir chanté mes louanges.

Nous passons maintenant à l'élection d'un vice-président. Je sollicite des motions en vue de l'élection d'un vice-président.

M. Laporte: J'aimerais proposer le nom de M. Kilger pour un poste de vice-président.

La motion est adoptée

Le président: Nous avons quelques autres affaires à régler. J'aimerais que quelqu'un propose que la présidence soit autorisée à tenir des séances, à recevoir des témoignages et à autoriser l'impression des fascicules en l'absence d'un quorum pourvu qu'au moins deux membres soient présents.

Une voix: Je le propose.

La motion est adoptée

Le président: J'aimerais que quelqu'un propose que le comité fasse imprimer 550 copies de ses *Procès-verbaux et témoignages*, selon les règles établies par le Bureau de régie interne.

M. Laporte: Je le propose.

La motion est adoptée

Le président: Ensuite il est proposé que le comité s'assure les services d'un attaché de recherche de la Bibliothèque du Parlement pour l'aider dans ses travaux, à la discrétion de la présidence.

Des voix: Adopté.

Le président: M. Guy Beaumier sera l'attaché de recherche de la Bibliothèque du Parlement.

C'était là le programme officiel de la séance d'organisation. Y a-t-il quelque chose que vous aimeriez aborder maintenant, Bob?